

敬啟者：

**提名 2019-2021 年度家長教師會候選委員 (PTA\_1920\_04)**

時光飛逝，家長教師會在過去兩年內舉辦了不少活動，實有賴各位家長、校長及教師的厚愛與支持，活動才能得以成功。本人謹代表常務委員會全體全人向各位家長致謝。

新一屆的常務委員會選舉快將舉行(任期兩年)，希望各位家長踴躍參加，在新一屆任期內一起籌辦各項活動及推動家教會會務，為我們的子女創造更優質的學習環境，使他們健康快樂地成長。

此外，11月8日(星期五)晚上將舉行「家長教師會周年大會」，希望各位家長預留時間，鼎力支持。

敬祝 家庭美滿愉快 子女學業進步！

此致

學生家長

明愛屯門馬登基金中學家長教師會  
主席 曾苗苗 謹啟

二零一九年十月十一日

**【回條】(通告 PTA\_1920\_04)**

(請於2019年10月18日前交回 貴子弟的班主任)

本人 \*  願意 成為「2019-2021 年度家長教師會」候選委員；並出席全部常委會會議及積極投入推動會務。

暫不考慮。

(\* 請於適當位置加上“√”號。)

班別：\_\_\_\_\_ 班號：\_\_\_\_\_

學生姓名：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

家長簽署：\_\_\_\_\_

二零一九年\_\_\_\_\_月\_\_\_\_\_日

11 October 2019

Dear Parents/Guardians,

**Nomination of the committees for the  
2019-2021 Parents and Teachers Association (PTA 1920 04)**

Time flies! Thank you for the support received from parents, principal and teachers that allowed the Parents and Teachers Association to hold activities successfully throughout the last two years. On behalf of all members of the Standing Committee, I would like to express our gratitude to all of you.

The election of new committees for the 2019-2021 Parents and Teachers Association will be held soon (2-year term) . I would like to invite all parents to take part in the nomination so that we can organize and promote PTA activities in order to provide a healthy and happy learning environment for our children.

In addition, the “Annual General Meeting” will be held on 8 November 2019 (Friday). We hope parents can set aside time to attend the event.

Yours faithfully,  
Ms. Tsang Miu Miu  
Chairperson of Parents and Teachers Association

**【Reply Slip】 (PTA\_1920\_04)**

(Please sign and return by 18 October to the class teacher.)

Dear Madam,

- \*  I am willing to be a candidate for the "2019-2021 Parents and Teachers Association".  
Note: PTA members have the obligation to attend all the meetings and promote the association actively.
- I am **not** willing to be a candidate for the "2019-2021 Parents and Teachers Association".

(\*Please put a tick in the appropriate box.)

Name of Student : \_\_\_\_\_

Class and Class no. : \_\_\_\_\_ ( )

Signature of Parent / Guardian : \_\_\_\_\_

Name of Parent / Guardian : \_\_\_\_\_

Date : \_\_\_\_\_